
“Actie tegen auto-inbraken in Zuidhoven”

Dordrecht, 4 oktober 2023

Betreft: Artikel 40-vragen

Geacht college,

De afgelopen maanden krijgen we in onze rondgang langs de deuren in Zuidhoven veel te
vaak te horen van bewoners dat ze slachtoffer zijn geworden van een reeks auto-inbraken in
hun wijk. Slachtoffers die twijfelden of hun auto wel goed afgesloten was, zien later op
beelden terug dat de auto door een crimineel werd geopend via software op een kastje of
een mobieltje. We horen dat er veel spullen zijn gestolen, zoals sleutels, dakdragers, brillen,
telefoons, portemonnee met pinpassen en een rijbewijs en ook zijn er onderdelen van auto’s
ontvreemd, zoals bijvoorbeeld een katalysator.

Dit is niet alleen ontzettend vervelend voor de bewoners maar heeft ook een enorme inbreuk
op het gevoel van veiligheid in de wijk, waar het normaal gesproken prettig wonen is. Het
kan niet zo zijn dat als je ‘s ochtends de auto in wil stappen om naar je werk te gaan, je er
vervolgens achterkomt dat je dashboard opengewerkt is en al je bezittingen door een
crimineel zijn gestolen. Om vervolgens een dag bezig te zijn om de sloten van je huis te
vervangen en nieuwe passen aan te vragen en de oude te blokkeren. Bewoners zien de
afgelopen maanden een toename van het aantal auto-inbraken en de fractie van de Dordtse
VVD vindt dat er actie ondernomen moet worden om dit een halt toe te roepen.

Daarom stelt de fractie van de Dordtse VVD de volgende vragen aan het college:

1. Ziet het college ook een stijging van het aantal auto-inbraken in Zuidhoven in het jaar
2023, hoeveel inbraken zijn er bekend bij het college en hoeveel aangiften zijn door
slachtoffers gedaan?

2. Wordt op basis hiervan overwogen om de politie ‘s avonds meer te laten surveilleren
en/of (tijdelijke) veiligheidscamera’s te plaatsen bij parkeerplaatsen in Zuidhoven,
zodat criminelen in beeld gebracht en opgepakt kunnen worden?

3. Aan slachtoffers wordt geadviseerd aangifte te doen, maar zij vertellen ons dat dit
niet altijd even goed lukt, wat is de beste manier: online, fysiek of via het bekende
telefoonnummer?
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4. Is het afgelopen jaar preventief gefouilleerd in Zuidhoven om auto-inbraken te
voorkomen?

5. Worden bewoners, zoals via bijvoorbeeld de buurtpreventie, voorgelicht over wat je
het beste kunt doen om je auto te beveiligen tegen inbraak via software?

6. Ziet het college een oververtegenwoordiging van bepaalde type auto’s die in hoge
mate gevoelig zijn voor inbraaksoftware en zijn er mogelijkheden om hierover gericht
informatie aan bewoners te verstrekken?

We kijken uit naar de beantwoording van onze vragen.

Met vriendelijke groeten,

Rolin den Heijer
Dordtse VVD


